
                                       Protokół nr 8/07 
z wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki i BudŜetu i Komisji Oświaty i Zdrowia 
odbytego w dniu 4.04.2007 r. w Sali nr 12 przy Pl. Mickiewicza 2 w Ciepłowodach 
 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji w/g załączonej listy obecności. 
Do przesłanego radnym programu komisji, uwag nie wniesiono, program przyjęto  
jednogłośnie. 
Ad. 1 
Informację z przeprowadzonych czynności kontrolnych w zakresie analizy sprawozdania z 
wykonania budŜetu przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej- Stanisław Giergiczny. 
P. Szuwarowska- zapytała czy zaległy podatek został uregulowany. 
P. Skarbnik- wyjaśniła, Ŝe nie w całości, prowadzona jest egzekucja. 
Przew. Kom. Rew.- odczytał uchwałę Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie 
absolutorium Wójtowi Gminy Ciepłowody, 
P. Skarbnik- przedstawiła opinię RIO do sprawozdania z wykonania budŜetu za 2006 roku. 
Ad. 2 
Przew. Rady- przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy Ciepłowody. 
Pytań i uwag nie wniesiono. 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy został zaopiniowany 
pozytywnie przy 11 głosach za, 1 głosie wstrzymującym. 
Ad. 3 
Przew. Rady-  przedstawił projekt uchwały w sprawie powiadomienia skarbnika gminy  i 
sekretarza gminy o obowiązku złoŜenia  oświadczeń lustracyjnych 
Pytań i uwag nie wniesiono. 
Projekt uchwały w sprawie powiadomienia skarbnika gminy i sekretarza gminy o obowiązku 
złoŜenia oświadczeń lustracyjnych został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 
Ad. 4 
Kierownik ZWiK przedstawił sprawozdanie ZWiK za 2006 r. 
Radny Stelmach- uznał, Ŝe zasadne dostarczenie sprawozdań wszystkim radnym, gdyŜ trudno 
w wyniku odczytania go odnieść się do niego, 
Z przedstawionej informacji wynika duŜa skala ubytków na poziomie 30% 
P. Kierownik- wyjaśnił, Ŝe przyczyną takich ubytków jest duŜa awaryjność i kradzieŜe. 
P. Wójt- dominujące ubytki- to  kradzieŜe i nieewidencjonowane  ubytki 
P. Wichrowicz- cięŜko jest stwierdzić przypadki w gospodarstwach, dodatkowych 
nielegalnych podpięć do wodociągu. 
P. Wójt- podkreślił, Ŝe  w celu zrobienia analizy na bieŜąco  moŜna co dwa miesiące po 
odczytach wodomierzy, robiąc to punktowo na wszystkich ujęciach, porównać róŜnicę. 
Przew. Rady- za zasadne uznał podjęcie działań w celu ustalenia przyczyn takich ubytków. 
                                                                                Przerwa 
Ad. 5 
P. Wichrowicz- przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków na terenie Gminy Ciepłowody. 
P. Stelmach- poprosił o przygotowanie informacji nt wzrostu 4 lat na przestrzeni 4 lat, 
kosztów zakładu, analiza i czym podyktowane w porównaniu do innych jednostek. 
P. Wójt- wyjaśnił, ze ZUK powołano dlatego, ze ciągle nie wiadomo było co się dzieje z 
wodociągiem czy na ujęciach, kalkulacja była przygotowywana nierzetelnie. Wzrost paliwa, 
energii decydują o wzroście ceny wody. Wprowadzono opłaty za badania wody. 



P. Wichrowicz- rozwaŜa się wynajęcie firmy windykacyjnej do ściągnięcia zadłuŜenia od 
odbiorców i w ramach tych środków zakup samochodu dla ZWiK gdyŜ uŜytkowanie 
dotychczasowego jest bardzo kosztowne. 
P. Wójt- jest propozycja ceny wody, sprawdzona przez P. Skarbnik. Wcześniej ZUK miał 
inną  strukturę, teraz funkcjonuje mając praktycznie 2 zadania. Proponuje przyjęcie 
proponowanej ceny z zachowaniem dopłaty jak do tej pory. 
P. Skarbnik-  poinformowała, ze do wody dodatkowo dopłacono 15 tys. zł w formie dotacji 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ciepłowody został zaopiniowany 
pozytywnie przy 11 głosach za, 1 głosie wstrzymującym. 
                                                                                                           Przerwa 
 
P. Olejnik- poinformował, Ŝe zostało opracowanie sprawozdanie z realizacji ochrony 
środowiska , do wglądu w Urzędzie Gminy. 
Przew. Rady-  zachęcił do zapoznania i analizy  tego sprawozdania  
P. Wójt- poinformował, ze do związku gmin Oława Ślęza przystępują kolejne gminy. Zapadła 
decyzja o zleceniu przystąpienia do opracowania studium wykonalności na inwestycję- 
miejsce recyklingu Gminy partycypowały by w kosztach w zaleŜności od ilości odpadów i 
ilości mieszkańców. Nasze wysypisko jest nie eksploatowane, zostanie nawieziona druga 
warstwa ziemi. 
Sołtys Starego Henrykowa- zapytał jak rozwiązana będzie sprawa brudnej wody w Starym 
Henrykowie.  Była przedstawiana co prawda propozycja częściowej odpłatności za wodę ale 
wszyscy są zdziwieni wprowadzeniem jej w Ŝycie. Ludziom trudno jest przyjmować 
obietnice, chcą konkretnie wiedzieć w jakim okresie mogą oczekiwać na poprawę tej wody. 
P. Wójt-  wyjaśnił, Ŝe  w Starym Henrykowie umorzono płatności na  kwotę 6,7 tys. zł. 
Były prowadzone badania, są wskazania do wymiany przyłączy na co jest robiona 
dokumentacja. Podjęto decyzję o robieniu przewiertów aby nie niszczyć tego co jest. 
Decydujemy się na to nie mając pieniędzy  w budŜecie. Dla nas jeśli chodzi o badania wody 
Sanepid jest jedyną instytucją, która to robi. Za tydzień, dwa poinformują jak to będzie 
przebiegać . Woda jest złej jakości ale ludzie ją uŜytkują a to rzutuje na cenę wody, bo 
wydobycie jej kosztuje. 
Z tego co wie to nawet wzrosło zuŜycie wody stąd wprowadzenie płatności 50%. 
P. Szuwarowska- zapytała kiedy będzie zrobiony dach na przystanku autobusowym, czy 
zostały juŜ usunięte choinki z duŜej Sali GOK, zarzuciła niezdyscyplinowanie pracowników 
zatrudnionych w ramach słuŜby zastępczej, brak przydziału czynności. 
Zapytała czy odbędą się wybory uzupełniające. 
P. Sekretarz- odnośnie wyborów potwierdziła, Ŝe będą, gdyŜ zarządzenie Wojewody nie 
zostało uchylone. 
P. Wójt- odnośnie przystanku, to otrzymali juŜ informację jaką kwota otrzymają i w 
najbliŜszych dniach przystanek zostanie zrobiony. 
P. Wichrowicz- odnośnie duŜej Sali  GOK to potwierdził, Ŝe choinki zostały juŜ rozebrane. 
Odnośnie pracowników to nie on ich kształtował. 
P. Wójt- podkreślił, Ŝe  rzeczywiście naleŜałoby bez skrupułów zrywać umowy i odsyłać do 
wojska. 
P. Sołtys z Muszkowic- poprosiła o zorganizowanie szkolenia dla nowych sołtysów  na temat 
praw i obowiązków. 
P. Wójt-  zobowiązał P. Sekretarz i P. Skarbnik o zorganizowanie takiego spotkania. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął wspólne 
posiedzenie Komisji. 



 
 
Protokołowała                                                                  Przewodniczył 
Jadwiga Bartusiak                                                   Przewodniczący Rady Gminy 
                                                                                      Władysław Gluza   


